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Verkleinwoorden –etje of –nkje Spelling

Naam:           Groep: 

1 Maak van de woorden een verkleinwoord met –etje of –nkje.

 

Wat ga je oefenen? 
    verkleinwoorden
    verkleinwoorden met –etje
    verkleinwoorden –nkje 

Gebruik bij het oefenen de uitlegkaart 
over verkleinwoorden

De woorden zijn fout geschreven. Onderstreep het foute gedeelte en schrijf de woorden goed op.2

zon

ketting

tong

gum

bal

ster

bom

kar

vering

slang

bril

man

wang

jongen

paling

kip

spel

ring

oefeninkje

leerlingetju vullingkje

moletjebotsingje

dingutje

Waar of niet waar? Kruis aan.3

Je schrijft meestal het verkleinwoord met -etje bij een korte klinker.

Je schrijft meestal het verkleinwoord met –nkje als het woord op –ng eindigt .

Bijna bij alle woorden die eindigen op –ing plak je –kje achter.

Je verdubbelt altijd de medeklinker als je –etje gebruikt in een verkleinwoord.
           

 

 
 
 

waar niet waar

 
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Verkleinwoorden –etje of –nkje

1 Maak van de woorden een verkleinwoord met –etje of –nkje.

 

Wat ga je oefenen? 
    verkleinwoorden
    verkleinwoorden met –etje
    verkleinwoorden –nkje 

Gebruik bij het oefenen de uitlegkaart 
over verkleinwoorden

De woorden zijn fout geschreven. Onderstreep het foute gedeelte en schrijf de woorden goed op.2

zonnetje
kettinkje
tongetje

gummetje
balletje
sterretje

bommetje
karretje
verinkje

zon

ketting

tong

gum

bal

ster

bom

kar

vering

slangetje
brilletje
mannetje

wangetje
jongetje
palinkje

kippetje
spelletje
ringetje

slang

bril

man

wang

jongen

paling

kip

spel

ring

oefeninkje

leerlingetju vullingkje

moletjebotsingje

dingutje oefeningetje
molletje
vullinkje

dingetje
botsinkje
leerlingetje

Waar of niet waar? Kruis aan.3

Je schrijft meestal het verkleinwoord met -etje bij een korte klinker.

Je schrijft meestal het verkleinwoord met –nkje als het woord op –ng eindigt .

Bijna bij alle woorden die eindigen op –ing plak je –kje achter.

Je verdubbelt altijd de medeklinker als je –etje gebruikt in een verkleinwoord.
           

 

 
 
 

waar niet waar

 


